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Dne 11. 11. 2024 v Českém Krumlově, vydal ICOS Český Krumlov, o.p.s. 

TISKOVÁ ZPRÁVA                                                    

 

 

VI. ročník dobročinné a běžecké akce Krumlovská 11 

 
 

KRUMLOVSKÁ 11 PŘILÁKALA OPĚT REKORDNÍ POČET BĚŽCŮ 
 A PŘINESLA NEJVĚTŠÍ VÝTĚŽEK 

 
V neděli 10. listopadu 2024 se uskutečnil již 6. oficiální ročník dobročinného běžeckého 
klání KRUMLOVSKÁ 11. Díky běžcům, dárcům, dobrovolníkům a partnerům z řad firem 
dosáhl výtěžek letošního ročníku téměř 150 000 Kč ve prospěch klientů Osobní asistence, 
tedy seniorů a dětí se zdravotním postižením, kteří potřebují asistenční pomoc.  
 
Rekordní účast byla na hlavním i dopoledním rodinném běhu!  
 
Na dopolední Rodinný běh LINDE se přihlásilo 140 dětí. Přes poněkud třeskuté podmínky jich 
nakonec více než 120 i běželo. „Jsme nadšeni, že přišlo tolik dětí a jejich blízkých. Zájemců 
o rodinný i hlavní běh bylo letos řádově více a přesto, že řada dopředu registrovaných dětí kvůli 
nachlazení a podobným překážkám nemohla dorazit, šlo o rekordní účast. V minulém roce se 
rodinného běhu účastnilo 100 dětí,“ shrnuje Magdaléna Zronková z neziskové organizace ICOS 
Český Krumlov. Hlavním partnerem rodinného běhu byla již tradičně firma Linde Pohony. 
Děkujeme.  
 
Na Hlavní běh K11 se registrovalo na 200 běžců 
Po dvanácté hodině tradičně přivítal účastníky sv. Martin, aby odstartoval hlavní běh na 11 km. 
Toho se letos zúčastnilo 172 odvážných běžkyň a běžců, minulý rok jich bylo 149. Na start vyrazilo 
také 8 firemních štafet, jejichž vyšší startovné jde celé přímo jako dar na podporu Osobní 
asistence pro seniory a lidi s postižením. Z nich nejúspěšnější byla štafeta krumlovského fitness 
MY FIT.  
Jako každý rok byla součástí hlavního běhu i koupel v hornobránském rybníku. Té se přes teploty 
nepřesahující 2 stupně, zúčastnila většina běžců. 
„Chtěla bych poděkovat za tuto krásnou dobročinnou akci, při které jsem se i přes nepříznivé 
počasí opravdu hodně zapotila,“ usmívá se Lucka Kučerová, paní učitelka ze ZŠ Nádraží, která 
běžela rodinný běh se svými žáky, a pak se sama umístila na 3. místě v hlavní kategorii. „Běh se 
mi moc líbil. Zapojila se i moje paní asistentka Verča a mí žáci z první a loňské páté třídy. Byli 
nadšení a stateční. Děkuji ICOSu a všem za nádherný zážitek a těším se na příští rok.“ 
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Prakticky ve všech kategoriích K11 padaly i rychlostní rekordy – kompletní výsledky budou v 
průběhu týdne zveřejněny na www.krumlovska11.cz. 
Hlavními partnery akce a běhu na 11 km byla firma Schwan Cosmetics a Fronius. Hlavním 
partnerem štafet pak COOP Jednota Kaplice. Děkujeme. 

 
Ani letos nechyběl bohatý doprovodný program 
Účastníci se mohli těšit i z doprovodného programu. K vidění byla například ukázka fungování 
fekálního vozu dalšího partnera K11, kterým je Čevak. Ukázka čištění byla ke zklamání některých 
přítomných demonstrována pouze vodou a spadanými listy. Ani letos nechyběl koník ze stáje 
Pohoda, na kterém se mohly děti povozit. Mnozí účastníci si také tradičně pochutnali na vynikající 
svatomartinské huse v Pivnici Na Hrázi. Občerstvovací stanici pro běžce již tradičně zajistil 
městys Přídolí. 
 
Krumlovská 11 = běh, který má cíl  
Krumlovská 11 je zejména dobročinnou akcí. Díky běžcům, dárcům, partnerům z řad firem a díky 
pomoci 50 dobrovolníků, bude letos rekordní výtěžek z akce – 150 000 korun. „Jsme moc rádi za 
podporu akce z řad mnoha firem. Těch bylo letos kolem tři desítek. Některé se podílely na akci 
finančně, některé v podobě darování věcných darů, jiné bezplatným zapůjčením vybavení. Díky 
běžcům, darům, podpoře firem a dobrovolníkům umožní letošní výtěžek zajistit navíc přes 240 
hodin osobní asistence pro seniory a lidi se zdravotním postižením,“ neskrývá radost i z tohoto 
úspěchu akce Tomáš Zunt, ředitel ICOS Český Krumlov. Nadšený je i další ze spoluzakladatelů 
krumlovského běhu, Martin Hák: „K11 mě letos zase dostala. Nečekal jsem na startu tolik běžců. 
Měl jsem radost ze všech sousedů, kamarádů, ale i nových tváří ze všech koutů Česka. Největší 
radost jsem ale pochopitelně měl ze vzorné reprezentace naší rodiny, co nevidět už začínáme s 
tréninkem na příští ročník.“  

 
 

Příloha: fotografie z akce například na https://www.facebook.com/krumlovska11/ 
(více fotografií včetně oficiálních výsledků bude během pár dnů zveřejněno na webu K11)  
 

Květa Škrabalová, PR manažer, ICOS Český Krumlov, o. p. s. 
 

Kontakt a více info:  
ICOS Český Krumlov, organizátor akce, Květa Škrabalová, tel.: 774 292 622, e-mail: 

skrabalova@icosck.cz 
 

www.krumlovska11.cz 

 
 

Akce se konala pod záštitou starosty města Český Krumlov Alexandra Nográdyho a ve spolupráci s městysem Přídolí a řadou dalších partnerů. 


